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Protokół Nr XI/ 2007 

z XI sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej  w dniu 25.09.2007 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 12.00- 14.10 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział również sołtysi gminy Nowa Słupia. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia 
2. Pan Władysław Orliński - Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia 
3. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy 
4. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia” . 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz wszystkich 
uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, że obrady są prawomocne. 
 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz zaproponowała następujące zmiany do przedstawionego 
porządku obrad, a mianowicie: 
- po pkt. 5 dodać dodatkowy pkt. 6 o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego 
punktu w Zespole Obsługi Szkół Gminy Nowa Słupia i dla pracowników oświaty niebędących 
nauczycielami”. 
Poddała pod głosowanie swój wniosek  
Głosowanie: 
Za – 14 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
W wyniku głosowania zaproponowana zmiana została przyjęta. 
 

Innych uwag czy też wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała porządek obrad po dokonanych zmianach. 
Przedstawia się on następująco: 
 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego 

w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w Zespole Obsługi Szkół 
Gminy Nowa Słupia i dla pracowników oświaty niebędących nauczycielami 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad. 
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Poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 14  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz poinformowała Radę, iż nie wpłynęła żadna poprawka 
co do treści protokołu Nr X/2007 z obrad poprzedniej sesji, wobec czego poprosiła o formalne 
jego przyjęcie. 
Głosowanie za przyjęciem protokołu Nr X/2007 z X sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej           
w dniu 14 września 2007r. 
Głosowanie 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
W wyniku głosowania protokół Nr X/2007 został przyjęty.   
 

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami 
 

Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka przedstawił informacje z prac pomiędzy sesjami, tj. w okresie 
czasu pomiędzy 15 września  a  24  września 2007.  Poinformował, że okres ten dotyczył 
głównie organizacji imprezy „Dożynek gminnych”, które odbędą się 30 września br. W tym 
miejscu pogratulował P. Halinie Misiurskiej – sołtys sołectwa Jeleniów bardzo dobrej 
reprezentacji gminy Nowa Słupia w charakterze starościny Dożynek Wojewódzkich w Kielcach. 
Przedstawił program „Dożynek gminnych”. Poinformował, że gmina przygotowuje się do 
oddania i poświęcenia stacji „Drogi Krzyżowej” przy drodze królewskiej na Św. Krzyż. Dodał, 
że w okresie od 16 do 22 września br. wspólnie z przedstawicielami samorządów Nowej Słupi           
i Łagowa uczestniczył w wizycie studyjnej w Irlandii w okręgu Cork i Kerry, gdzie poznawali 
inicjatywy i pomysły przodującego w zdobywaniu środków unijnych ośrodka IRD Duhallow. 
Podkreślił niektóre, bardzo ważne aspekty tej wizyty.  
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz. Wraz z innymi 
przedstawicielami samorządów Nowej Słupi i Łagowa w okresie od 16 do 22 września br. 
uczestniczyła w wizycie studyjnej w Irlandii. Poinformowała, że była to pewnego rodzaju 
rewizyta – dwa lata temu, kiedy to tworzona była „Lokalna Grupa Działań wsparciem rozwoju 
Gmin Łagów i Nowa Słupia” samorządy te gościły u siebie Irlandczyków.  
Po przyjeździe z Irlandii podpisała uchwały z ostatniej sesji i przekazała je do Wojewody 
Świętokrzyskiego. 
 

Ad. pkt. 5  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy Marzanna Jop. 
Radny Zenobiusz Nowiński zadał następujące pytania: 
- co legło u podstaw zmiany zwiększenia deficytu (pkt. f § 1) 
- dlaczego zmniejszono wydatki na obwodnicę dla Nowej Słupi. 
Poprosił także o wyjaśnienie przyczyn zmian kwot przychodów budżetu zawartych w pkt. h   § 1 
projektu uchwały. 
Na powyższe pytania odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Marzanna Jop. 
W tym miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz ogłosiła przerwę trwającą w godz. 
12.40 – 12.50. 
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Innych pytań czy też uwag do projektu niniejszej uchwały nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr XI/76/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 25 września 2007r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r. 
 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem powyższej uchwały. 
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.     
 

W wyniku głosowania uchwała Nr XI/76/07 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 września 
2007r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r. została przyjęta. 
 

Ad. pkt. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia 

zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w Zespole 

Obsługi Szkół Gminy Nowa Słupia i dla pracowników oświaty niebędących nauczycielami 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka. 
Pytań jak też uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr XI/77/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 25 września 2007r. w sprawie ustalenia wysokości najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu                  
w Zespole Obsługi Szkół Gminy Nowa Słupia i dla pracowników oświaty niebędących 
nauczycielami 
 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem powyższej uchwały. 
Głosowanie: 
za – 15 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.     
 

W wyniku głosowania uchwała Nr XI/77/07 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 25 września 
2007r. w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w Zespole Obsługi Szkół Gminy Nowa Słupia                  
i dla pracowników oświaty niebędących nauczycielami została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. pkt. 7 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała pismo będące odpowiedzią Wojewody 
Świętokrzyskiego na skargę z dnia 28 sierpnia 2007r. dotyczącą uchwał podjętych przez Radę 
Gminy Nowa Słupia na sesji w dniu 30 lipca 2007r. Jego treść stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu.  
Następnie zadała pytanie czy są uwagi odnośnie odczytanego pisma. 
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że zapisy w protokole z sesji w dniu 30 lipca 2007r.  są 
rozbieżne z rzeczywistością oraz że Pani Ewa Guz nie wystąpiła z Klubu Radnych „Gmina 
Wspólnym Dobrem”. 
W odpowiedzi na ostatnie stwierdzenie Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz przypomniała, że 
na sesji w dniu 30 lipca 2007r. złożyła słowną rezygnację z członkostwa w tym klubie                           
z jednoczesnym zapisem tego w protokole. Nastąpiło to na skutek zapytania Przewodniczącego 
Klubu Radnych „Gmina Wspólnym Dobrem” Adama Gałki czy występuje z członkostwa w tym 
klubie. 
Radny Henryk Gąsior stwierdził, że jeśli Pani Ewa Guz na sesji Rady Gminy w dniu 30 lipca 
2007r. publicznie zadeklarowała swoje wystąpienie z Klubu Radnych „Gmina Wspólnym 
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Dobrem” to wynika z tego, że Pan Nowiński kłamie poprzez swoje dzisiejsze stwierdzenie                
w tym zakresie. Następnie zadał pytanie Panu Adamowi Gałce czy słyszał stwierdzenie pani 
Ewy Guz,  iż występuje z tego klubu. 
Pan Adam Gałka wyjaśnił, że zadał na sesji takie pytanie pani Ewie Guz, a ona udzieliła tylko 
odpowiedzi ustnej. Natomiast nie wpłynęła do niego od pani Ewy Guz żadna rezygnacja na 
piśmie.  
Radny Zenobiusz Nowiński uważał, że pani Ewa Guz powinna złożyć wyjaśnienie w tej sprawie. 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 

W tym miejscu obrad Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka rozdał radnym i sołtysom medale                 
z okazji obchodów 40-lecia „Dymarek Świętokrzyskich”. 
 

Ad. pkt. 8 Wolne wnioski i informacje 
 

Pan Jerzy Sitek - sołtys sołectwa Sosnówka zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o: 
- oczyszczenie przydrożnych rowów w miejscowości Sosnówka na zakręcie drogi wojewódzkiej 
w rejonie granicy gmin Nowa Słupia i Pawłów, 
- zamontowanie w tym miejscu lustrzanego znaku drogowego,  
- wyczyszczenie rowów wzdłuż drogi gminnej na Sosnówce,  
- wycięcie krzaków przydrożnych na zakrętach drogi gminnej w Sosnówce, 
- zamontowanie znaku drogowego STOP lub ustąp pierwszeństwa przy zakręcie na drodze 
gminnej w Sosnówce, 
- częstszy wywóz odpadów selektywnie zbieranych w pojemnikach „IGLO”, 
- wymianę spalonych lamp w oświetleniu ulicznym na Sosnówce. 
Złożył także akces poinformowania inspektora nadzoru budowy drogi gminnej w miejscowości 
Sosnówka w kwestii słabo wykonanych poboczy tej drogi, tj. w chwili obecnej z miejsc tych 
wyrasta trawa. 
Pan Paweł Wiącek – sołtys sołectwa Trzcinka złożył wniosek formalny pod przyszłoroczny 
budżet o zamontowanie oświetlenia ulicznego przy dwóch przystankach autobusowych na 
Trzcince. 
Pani Jadwiga Kot – sołtys sołectwa Nowa Słupia zgłosiła następujące wnioski: 
- dokonać naprawy chodnika wykonanego z kostki brukowej na ulicy Radoszów w Nowej Słupi 
(kostka w chwili obecnej zapada się), 
- zabezpieczyć studzienkę kanalizacyjną poprzez naprawę ciągle spadającej z niej pokrywy, 
- zamontować przy wjeździe na ulicę Radoszów od ulicy Kieleckiej  znak drogowy odnośnie 
ograniczenia prędkości. 
Pan Stanisław Marzec – sołtys sołectwa Mirocice zgłosił konieczność usunięcia nieczynnych 
słupów energetycznych na odcinku od Mirocic poprzez pola do leśniczówki w Jeziorku. 
Pani Ewa Guz - Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z prośbą o zamontowanie dwóch 
lamp oświetleniowych przy drodze w okolicach leśniczówki w Jeleniowie. 
Pan Sylwester Kozłowski – radny poprosił o: 
- uzupełnienie dołów na drodze pomiędzy Mirocicami a Jeziorkiem (początek wsi), 
- przesunięcie godzin wyłączania oświetlenia ulicznego z godz. 23.00 na godz. 24.00. 
O przedłużenie wyłączania oświetlenia ulicznego z godziną 24.00 poprosili również radni 
Ryszard Karpiński, Jan Marzec i Kazimierz Pawlik. 
Radny Leszek Kulpiński zwrócił się z wnioskiem o zapalanie oświetlenia ulicznego o godz. 4.30 
rano i jego wyłączanie o godz. 24.00. 
W związku z wnioskami dotyczącymi godzin oświetlenia ulicznego, Wójt Gminy Wiesław Jerzy 
Gałka po uzgodnieniach z wnioskującymi ustalił dla terenu całej gminy następujące godziny 
włączania oświetlenia ulicznego: tj. 19.00 – 24.00 oraz 4.30 – 6.00. 
 
 
















